
Zápis 

 

ze zasedání členů Rady studijních programů Fakulty restaurování  

ze dne 18. 6. 2024 (dále jen Rada) 
 

Přítomno 8 členů Rady: 

Ing. Karol Bayer, prof. Tomáš Lahoda, ak. mal., MgA. Ivan Kopáčik, Mgr. art. Luboš Machačko, ArtD., 

PhDr. Tomáš Kupka, Ph.D., Mgr. art. Jan Vojtěchovský, Ph.D., doc. Jakub Ďoubal, Ph.D., MgA. Zuzana 

Wichterlová, DiS. 

 

omluveni: Mgr. Vladislava Říhová, Ph.D. (PC) 

 

Hosté:  

Mgr. BcA. Radomír Slovik 

 

 

Projednávaná témata: 

 

1) Úprava hodinové dotace vybraných studijních předmětů  

 

2) Plánované změny v personálním zajištění konkrétních studijních předmětů  

 

3) Vyhodnocení výuky ve studijním předmětu Grafika 

 

4) Diskuse nad formou hodnocení výuky po LS AR 2023/2024 

 

Výsledek jednání Rady ve vztahu k jednotlivým bodům a přijatá usnesení: 

Ad 1):  

Projednání návrhu vedoucího KChT na navýšení časové dotace u předmětů:  

- TEC3P, TEC4P, TEC5P, TEC3U a TEC5U z původně 1 hodiny na 2 hodiny týdně (důvodem je rozšíření 

učiva o aktuální technologickou odbornou problematiku); 

 

Projednání návrhu vedoucího KChT na snížená časové dotace u předmětů:  

- TEC4K, TEC4M, TEC4U z původně 3 hodin na 2 hodiny týdně (důvodem je přesun části učiva 

do režimu samostudia); 

 

Projednání návrhu vedoucího ARPKVD na snížená časové dotace u předmětů: 

DKK 1 – DKK 8 (ve specializaci P) a DKK 1 – DKK 6 (ve specializaci UDP) z původně 2 hodin na 1 

hodinu týdně (důvodem je redukce učiva na základě revize obsahové náplně předmětů a přesun přesun 

části učiva do režimu samostudia). V souvislosti s časovou úpravou bude upravena ještě obsahová náplň 

předmětu, aby optimálně odpovídala potřebám oborových ateliérů a budoucí praxi absolvěntů.   

   

Projednání návrhu garanta předmětu English Language na snížená časové dotace u předmětů: 

ENGL3 – ENGL6 z původně 3 hodin na 2 hodiny týdně (důvodem je změna vyučujícího, v původním 

schématu vyučoval český vyučující dvě hodiny a rodilý mluvčí jednu hodinu týdně, od AR 2024/2025 

bude výuka zajišťována pouze rodilým mluvčím, proto bude 2hodinová časová dotace pro studenty 

dostačující); 
          

výsledek hlasování – souhlasí: 8; nesouhlasí: 0; zdržel se: 0  

 



Ad 2): V souvislosti s ukončením pracovního poměru prof. Petra Fidlera na FR informovala vedoucí KHV 

o personálních změnách u předmětů zajišťovaných prof. Fidlerem. Předměty budou zajištěny sice 

odborníky s nižším graduačním stupněm, pokud však jde o faktickou odbornost, jedná se o špičkové 

experty na vyučovanou problematiku, a to jak tuzemského, tak evropského formátu. Předměty DBS1-3 

budou zajištěny doc. Pavlem Suchánkem, Ph.D., předměty DBM1-3 budou zajištěny PhDr. Martinem 

Mádlem, Ph.D. RSP ocenila snahu vedoucí KHV zajistit výuku na FR takovými kapacitami v oboru.  

Předměty MTP1 – 2 budou zajištěny interními odborníky ARUDP. 

  
výsledek hlasování – souhlasí: 8; nesouhlasí: 0; zdržel se: 0 

 

V souvislosti s ukončením pracovního poměru Mgr. Jany Tmejové na FR informoval předseda RSP o snaze 

zajistit výuku angličtiny v plném rozsahu na Bc i NMg stupni studia rodilým mluvčím. Výuku na NMg 

stupni zajistí Mgr. Ivan Pachl, na Bc stupni pak rodilý mluvčí vzešlý z VŠ naplánovaného na 09/2024. 

S ohledem na tuto skutečnost a fakt, že úroveň jazykových kompetencí v Aj se u každého dalšího ročníku 

přecházejícího ze SŠ postupně zvyšuje, je úprava časové dotace na 2 hodiny týdně legitimní.      

 
výsledek hlasování – souhlasí: 8; nesouhlasí: 0; zdržel se: 0 

 

 

Ad 3): Byla hodnocena výuka grafiky v Bc SP pro specializace P a UDP, při němž bylo konstatováno 

zástupci dotčených oborových ateliérů, že výuka proběhla bez problémů. Bylo zároveň doporučeno 

stanovit v rozvrhovém schématu přesný čas, v němž mohou studenti v grafické dílně samostatně pracovat 

na svých individuálních úkolech (toto zajistí stud. odd.).   

 
výsledek hlasování – souhlasí: 8; nesouhlasí: 0; zdržel se: 0 

 

Ad 4): Na základě konsensu kolegia děkana dne 16. 4. 2024 o podobě hodnocení výuky formou dotazníků 

rozdávaných a sbíraných na místě mezi studenty v každém předmětu diskutovala RSP faktický dopad 

výsledků hodnocení na kvalitu výuky a její zajištění do budoucna. Panuje shoda jak na formě, tak na 

dalším postupu, a to na individuální diskusi členů vedení FR s vyučujícími, u nichž byl identifikován 

z hodnocení studenty nějaký negativní nález.     
 

výsledek hlasování – souhlasí: 8; nesouhlasí: 0; zdržel se: 0 

 

 

 

Zapsala: Bc. Zdeňka Vymazalová, DiS. 

Č.j.: frf/0067/24 

 

Kontrolu zápisu provedl: PhDr. Tomáš Kupka, Ph.D., MBA, předseda Rady 


